
PROTOKÓ£ 
z XXV sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 30 sierpnia 2012 roku 

 
Pocz¹tek obrad sesji godz.10.00, zakoñczenia 13.00. 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , pan Wiesùaw Cepielik 
Zastêpca Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekartarz Gminy, pani Krystyna Magda 
Skarbnik Gminy , kierownicy referatów Urzêdu Gminy , pani Maria Bych radna Powiatu , 
soùtysi. 
Sesja byùa nagrywana na dyktafon oraz filmowana przez media lokalne. 
Ad.1 i 2 
Otwarcie obrad sesji. 
Radny Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji 
witaj¹c wszystkich  po wakacyjnej przerwie. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXIII uroczystej i XXIV sesji.  
5/ Informacje Wójta Gminy  z prac miêdzy sesjami. 
6/ Przygotowanie Zespoùu Szkóù w Marciszowie do nowego roku szkolnego. 
7/ Analiza realizacji uchwaù za I kwartaù 2012 roku. 
8/ Informacja n/t przebiegu realizacji bud¿etu gminy za I póùrocze 2012 roku. 
9/ Podjêcie uchwaù w sprawach :  
a/ zmiany w uchwale bud¿etowej gminy Marciszów na 2012 rok, 
b/ wprowadzenie zmiany o Uchwaùy Nr XVIII/81/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 29  
    grudnia 2011 r, 
c/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
d/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
e/ wyra¿enie zgody na odpùatne nabycie w poczet mienia Gminy Marciszów  
    nieruchomo�ci gruntowej, 
f/ wyra¿enia zgody na odpùatne nabycie prawa u¿ytkowania wieczystego gruntów  
     stanowi¹cych wùasno�ã Skarbu Pañstwa wraz z prawem wùasno�ci budynku  
     stanowi¹cego wùasno�ã Polskich Kolei Pañstwowych S.A. znajduj¹cego siê na Tereni  
     nieruchomo�ci poùo¿onej w Marciszowie w granicy dziaùki nr 1/25 o pow.0.0.878 ha. 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne, 
12/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Uwag i propozycji do zaproponowanego porz¹dku obrad nie wniesiono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù qworum w zwi¹zku z 
czym mo¿na podejmowaã peùnomocne decyzje - nieobecny radny Andrzej Mitczak oraz radna 
Teresa Mospan. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùów z XXIII i XXIV sesji. 
Przyjêto bez uwag. 
Ad.5. 
Informacje Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
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Wójt Gminy przywitaù równie¿ radnych po wakacyjnej przerwie wyra¿aj¹c nadzieje , ¿e nowe 
siùy pomog¹ w pracy. 
Przypomniaù o odbytych 12  wygranych sprawach WSA w Warszawie, po czy WZWIK po 30 
dniach czyli 13 lipca 2012 zùo¿yù wniosek do czego mieli prawo do NSA o kasacjê wyroku,  
co oznacza  kolejne wydùu¿enie terminu okoùo póù roku w tej kwestii chocia¿ istnieje 
mo¿liwo�ã, ¿e S¹d  Administracyjny w ci¹gu dwóch miesiêcy mo¿e na posiedzeniu 
niejawnym wniosek odrzuciã lub przyj¹ã.  
Oznacza, to, ¿e WZWiK jest w bardzo trudnej sytuacji tym bardziej, ¿e ¿adne banki nie chc¹ 
miastu Waùbrzych udzieliã kredytu. 
W dniu wczorajszym na sesji Waùbrzycha grupa zgùosiùa, ¿e kwota 4 miliony bêdzie 
potrzebne  na wodoci¹gowanie i modernizacjê  w Marciszowie wiêc nic siê nie zmieniùo w 
dalszym ci¹gu w postêpowaniu Zwi¹zku, dlatego zgùosi to dalej, jednak wszyscy wiedz¹ , ¿e  
przez okres 70 lat nie inwestowano ani w  wodoci¹gi , ani w kanalizacje  czy oczyszczalniê  w 
Marciszowie.   
Czekamy wiêc na dalszy bieg zdarzeñ. 
- Podpisaù akt notarialny i do koñca sierpnia zamierza przej¹ã bazê PKP w Marciszowie ,  
  której szefem jest   radny Adam Wrona i w zwi¹zku  z tym do koñca wrze�nia nale¿y  
  przenie�ã remizê stra¿ack¹, bo ogùoszony zostaù  przetarg. Na bazie nale¿y dokonaã  
  drobnych napraw , a docelowo zostanie przeniesiona caùa gospodarka , ci¹gniki , piasek ,  
  sól i inne materiaùy do  akcji zima, co spowoduje, ¿e zrezygnujemy z obiektu w byùej  
  �Techmy� w Ciechanowicach. 
- odbyù spotkanie na temat wiatraków na granicy Marciszów Pustelnik w lesie trwaj¹  prace  
   przy stawianiu siùowni przybli¿yù szczegóùy, 
- poinformowaù o zmianach jakie nast¹piùy w ostatnich czasach w PSL , a mianowicie, ¿e  
   prezesem   PSL województwa jeleniogórskiego  zostaù pan Leszek Grala ,  natomiast  
   przewodnicz¹cym PSL w Kamiennej Górze pan Jerzy Gwi¿d¿.  
Na obrady sesji przybyùa radna Teresa Mospan 
Ad.6. 
Przygotowanie Zespoùu Szkóù w Marciszowie do nowego roku szkolnego. 
Temat przedstawiùa pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu O�wiaty Urzêdu Gminy w 
Marciszowie. 
Poinformowaùa, ¿e Zespóù Szkóù  w Marciszowie jest przygotowany na rozpoczêcie roku 
szkolnego , który rozpocznie siê uroczy�cie w dniu 3 wrze�nia o godzinie 8.00. 
Odnowiono wùasnym sumptem niektóre pomieszczenia tak, ¿e szkoùa estetycznie i kolorowo 
jest przygotowana do przyjêcia uczniów. Ogólnie 457 uczniów na dzieñ dzisiejszy bêdzie 
uczêszczaã do szkoùy podstawowej  237  uczniów , a do Gimnazjum 135, a do przedszkola 85 
dzieci Liczba nauczycieli zatrudnionych na staùe jest bez zmian w stosunku do u.r. tj 30 osób 
liczba pracowników administracyjnych to 14 osób. Wszyscy nauczyciele posiadaj¹ 
odpowiednie przygotowanie i zgodnie z podstaw¹ programow¹ bêd¹ realizowaã swoje 
godziny. Dowo¿onych bêdzie 84 uczniów w tym 6 do szkoùy specjalnej w Kamiennej Górze,  
do szkoùy podstawowej 151 uczniów , do Gimnazjum 78 uczniów , a do przedszkola 49 dzieci 
z terenu caùego Gminy. Dowóz zostaù tak zorganizowany, ¿e  dziecko najdùu¿ej poza domem 
bêdzie przebywaã do 20 minut z rozpoczynaj¹cym siê dowozem  o godzinie 7.00 rano z 
miejscowo�ci Nadgórnik i Pastewnik, co jest  synchronizowane i uzgodnione z 
przewo¿nikiem , którym jest PKS zgodnie z umow¹. Po za tym uczniowie mog¹ korzystaã z 
ró¿nej pomocy o czym rodzice wiedz¹ tj. wyprawka szkolna i stypendium szkolne. Na chwilê 
obecn¹ dochód na ucznia w rodzinie nie zmieniù siê i nie mo¿e przekroczyã  351zù netto. 
Wnioski na wyprawkê nale¿y skùadaã najpó¿niej do 10 wrze�nia , a wnioski o stypendia od 1 
wrze�nia do 15 wrze�nia.  
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Wójt Gminy  ustosunkowaù siê  do wysoko�ci kwoty nie mog¹cej przekroczyã na osobê 351 
zù i poinformowaù, ¿e o�wiata  zostaùa skrytykowana na ostatnim spotkaniu podczas , którego 
stwierdzono, ¿e nie rz¹d daje podwy¿ki , a powinien  rz¹d daã pieni¹dze , bo obecnie jest 
odwrotnie rz¹d daje podwy¿ki , a samorz¹d pieni¹dze ale póki, co trzeba funkcjonowaã w 
okre�lonych przepisach prawnych i funkcjonujemy. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono zapytañ i uwag. 
Ad.7. 
Analiza realizacji uchwaù za I póùrocze 2012 roku. 
Analizy dokonaùa pani Krystyna  Kwiatkowska Sekretarz Gminy. 
Szczegóùowa informacja stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu 
Do przedstawionej analizy radni nie wnie�li uwag. 
Ad.8. 
Informacja n/t przebiegu realizacji bud¿etu gminy za I póùrocze 2012 r. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy poinformowaù o pozytywnej  opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej oraz zwróciù uwagê na gùówne aspekty realizacji bud¿etu dochody i wydatki 
informuj¹c, ¿e  na plan  14.4399.749,15 zù w pierwszym póùroczu  wydano 6.935.629,86 zù ,  
co stanowi 48,03 % wykonania planowanych dochodów bud¿etowych w tym dochody wùasne 
54,4 % wydatków natomiast 43% . Oceniù, i¿ jest to wùa�ciwy wskaênik w stosunku do 
dochodów czyli o 05 % dochody s¹ ni¿sze i na podstawie tych danych na razie nie widaã 
zagro¿enia. Wedùug  o�wiadczenia Ministra  wskaêniki  do projektowania bud¿etu na 2013 
rok bêd¹ podane nieco póêniej. Poniewa¿ do 15 listopada nale¿y stworzyã projekt bud¿etu w 
zwi¹zku z czym koniec grudnia bêdzie szaleñstwem. Zostaùa pomniejszona dotacja o kwotê 
750 tys jednak jeste�my dziêki gospodarnej polityce w sytuacji  nie najgorszej i czekamy na   
pozytywnie zakoñczenie siê sprawy WZWiK  
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy zapoznaùa Radê z tre�ci¹ Uchwaùy Nr I/206/12 skùadu 
orzekaj¹cego  Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocùawiu z dnia 18 sierpnia 2012 roku 
w sprawie : informacji Wójta Gminy o przebiegu bud¿etu gminy Marciszów za I póùrocze 
2012 roku. 
Do przedstawionych informacji radni nie wnie�li uwag i zapytañ. 
Ad.9. 
Projekt uchwaùy w sprawie : zmiany w uchwale bud¿etowej  gminy Marciszów na 2012 
rok.  
Skarbnik Gminy zwróciù uwagê na fakt , ¿e szczegóùowo byùy one  omawianie na 
poszczególnych posiedzeniach komisji dlatego dokonaùa odczytania ich  tre�ci 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Rada Gminy w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych� , 0 gùosów 
�przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
-projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr XVIII/81/11 Rady  
 Gminy Marciszów z dnia 29 grudnia 2011 roku. 
Tre�ã projektu uchwaùy odczytaù Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych� , 0 gùosów �przeciwnych � 
Przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Projekt byù szczegóùowo analizowany na posiedzeniach komisji Ochrony Úrodowiska , 
Rolnictwa Zdrowia w zwi¹zku z czym Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu 
uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 



 
-4- 

Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za�, 0 gùosów � wstrzymuj¹cych � , 0 gùosów �przeciwnych � 
przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Projekt byù szczegóùowo analizowany na posiedzeniach komisji w zwi¹zku z czym 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów� �wstrzymuj¹cych �, 0 gùosów 
�przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wyra¿enia zgody na odpùatne nabycie w poczet mienia  
 Gminy  Marciszów nieruchomo�ci gruntowej.  
Projekt uchwaùy byù szczegóùowo analizowany na posiedzeniach komisji w zwi¹zku z czym 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów �wstrzymuj¹cych � , o gùosów �przeciwnych � 
przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wyra¿enia zgody na nieodpùatne nabycie prawa  
  u¿ytkowania wieczystego gruntów stanowi¹cych wùasno�ã Skarbu Pañstwa wraz z  
  prawem wùasno�ci budynku stanowi¹cego wùasno�ã Polskich Kolei Pañstwowych S.A.  
  znajduj¹cego siê na terenie nieruchomo�ci poùo¿onej w Marciszowie w granicy dziaùki  
  nr 1/25 o pow.0.0878 ha. 
Projekt byù szczegóùowo analizowany na posiedzeniach komisji  wraz z wyja�nieniami Wójta 
Gminy. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada Gminy w gùosowaniu 13 gùosami  �za� , 1 gùosem � przeciwnym � / radny Adam 
Ry¿owski / 1 gùosem  �wstrzymuj¹cym� przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 
9 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie  
Ad.10  
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem o Wójta Gminy w sprawie zabezpieczenia strumyka koùo �wietlicy 
w Wie�ciszowicach. 
Wójt poinformowaù w odpowiedzi , ¿e zostanie ono wykonane do 15 wrze�nia 2012 r. 
Innych interpelacji zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne  
Radny Józef Szoùdrowski Sêdzisùaw 
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie naprawy drogi powiatowej w Sêdzisùawiu , której 
nie ma koñca. 
Radna Maria Bych  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e termin zakoñczenia  prac na tej drodze jest do 30 wrze�nia i 
my�li, ¿e zostanie on dotrzymany. 
Radny Henryk Mazur Úwidnik  
Przypomniaù Powiatowi o zaùataniu 20 dziur na drodze powiatowej w Úwidniku na co czekaj¹ 
ju¿ 8 lat. 



W odpowiedzi radna Powiatu Maria Bych poinformowaùa,  ¿e jak w Sêdzisùawiu termin 
wykonania tych prac jest do 30 wrze�nia. 
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Radna Zofia Siudak Ciechanowice  
Zwróciùa siê do radnych Powiatu w sprawie uszkodzonego pobocza drogi po ostatnich 
ulewach koùo posesji pani Litwa w Ciechanowicach, którêdy jeêdzi  autobus szkolny. 
Poniewa¿  rok szkolny niebawem siê zacznie , a jest w  tym miejscu niebezpiecznie wiêc 
powinno siê to jak najszybciej naprawiã. 
Radna Powiatu Maria Bych w odpowiedzi poinformowaù a, ¿e Powiat byù na miejscu 
fotografowaù je  czeka na �rodki finansowe. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù uwagê na to ¿e sprawy ró¿ne to tylko zapytania do 
Powiatu odno�nie dróg. 
W zwi¹zku z powy¿szym Wójt Gminy zaproponowaù zaprosiã na nastêpn¹ sesjê  Rady Gminy 
przedstawiciela Zarz¹du Powiatu i Pani¹ Starostê celem uzyskania konkretnych informacji n/t 
remontów i naprawy dróg powiatowych na naszym terenie. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowiece 
Zwróciù siê pro�b¹ do Przewodnicz¹cego Rady Gminy o sprecyzowanie kto mo¿e zwoùywaã 
soùtysów na spotkania oprócz Wójta Gminy. 
Odno�nie naprawy dróg przez Powiat  radny zaùatwia to w ten sposób , ¿e dzwoni 
bezpo�rednio do pani Ewy Eksner  zajmuj¹c¹ siê drogownictwem w Powiecie, która zapisuje 
zgùoszenie, co jest dla radnego pewne, ¿e sprawa zostanie ruszona. 
Poinformowaù , ¿e gùosowaùa przeciwko przejêciu dworca w Marciszowie z tego wzglêdu, i¿  
przypomina sobie historiê z dawnym komisariatem policji w Marciszowie , który otrzymaùa 
Gmina w, którym miaù byã hotel robotniczy dla pracowników jednak staùo siê inaczej , bo 
sprzedano tanio  ten  budynek  w zwi¹zku z czym domniema , ¿e w przypadku dworca stanie 
siê podobnie.  
Zapoznaù radnych z sytuacj¹ jaka miaùa miejsce podczas pokazu sukien �lubnych na 
kolorowych jeziorkach i miejsce to  nie byùo kompletnie przygotowane do takiej imprezy  
/ brak w.c. czy miejsca do przebrania dla modelek/  dlatego poprosiù Wójta Gminy ¿eby  
co� z tym zrobiã, bo nie mo¿e  tak byã , ¿e dzier¿awca nic nie robi. 
Poprosiù Wójta Gminy o rozwa¿enie wprowadzenia na kolorowych jeziorkach w 
Wie�ciszowicach tax turystycznej, co siê praktykuje w miastach , na co musi byã uchwaùa. 
Do Skarbnika Gminy w sprawie organizacji Mikoùaja poprosiù o poinformowanie Rad 
Soùeckich jak to zrobiã , bo informacje , które  zostaùy  soùtysom przekazane na to nie 
pozwalaj¹. 
Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e nie mo¿e byã nic zrobione poza bud¿etem 
na zasadzie zarabiania  
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi zwróciù uwagê na fakt,  co spowodowaùo powstanie Funduszu Soùeckiego,  a 
mianowicie najpierw dano nadziejê na wiele,  po czym zmieniono przepisy uniemo¿liwiaj¹ce 
dziaùanie.Odno�nie zwoùywania soùtysów  przypomniaù, ¿e tacy  ludzie  pracuj¹ spoùecznie i 
nie s¹ do tego  zmuszani. Nikt z pracowników nie zaprasza soùtysów sam lecz w imieniu 
Wójta Gminy, co nast¹piùo w dniu dzisiejszym godzinê przed sesj¹ w sprawie wùa�nie 
Funduszu Soùeckiego. 
W sprawie dworca w Marciszowie poinformowaù, ¿e wyceny dokonywaù rzeczoznawca z 
uprawnieniami i nie rozumie porównania do podniesionej przez radnego sprawy sprzeda¿y 
budynku po byùej policji , co nast¹piùo piêã lat temu i wcale nie tanio wiêc prosi o nie  
stwarzanie  wra¿enia jakby zostaù budynek oddany za darmo, bo  jest to caùkowicie zbêdne. 



W sprawie budynku dworcowego poinformowaù, ¿e owszem byli zainteresowani tym  
budynkiem chc¹c  przeznaczyã go na  mieszkania wiêc Wójt zaproponowaù tym 
zainteresowanym zùo¿enie oferty na kupno do czego w ostateczno�ci nie doszùo. 
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Zapewniù te¿,  ¿e nie pozwoli na ¿adne narzucanie przez PKP odno�nie przejêcia dworca w 
Marciszowie  szczególnie tego, co nie przyniesie korzy�ci dla Gminy dlatego porozumienie , 
które nie jest jeszcze podpisane o czym mówiù w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji 
Ochrony Úrodowiska , Rolnictwa i Zdrowia nie jest podpisane. 
Dodaù, ¿e je¿eli porozumienie nie speùni naszych warunków przy zaùo¿eniu, ¿e ma to byã 
obiekt o znaczeniu turystycznym w ramach dziaùalno�ci , który bêdzie przynosiù korzy�ci, nie 
zostanie podpisane porozumienie. Jest uchwaùa upowa¿niaj¹ca Wójta do rozpoczêcia 
procedury i tak bêdzie rozbiù. 
W sprawie porz¹dku na kolorowych jeziorkach poleciù referatowi ochrony �rodowiska Urzêdu 
Gminy kontrolowaã stan nieruchomo�ci pod k¹tem �mieci co tydzieñ nie czekaj¹c z tym na 
sesjê.Proponuje pojechaã te¿ czê�ciej na kolorowe jeziorka celem sprawdzenia tego stanu. 
Radny Dawid Chêciñski Marciszów  
Poinformowaù , ¿e w dniu dzisiejszym odwiedziù kolorowe jeziorka i byùo czysto. 
Odno�nie braku miejsca na przebranie siê modelek podczas pokazu nale¿aùo tylko zadzwoniã 
do Wójta, ¿e jest taka potrzeba i byùoby zaùatwione. 
Radna Zofia Siudak Ciechanowice 
Zapoznaùa Radê z przebiegiem posiedzenia Komisji O�wiaty w dniu 27 sierpnia na, które 
przybyù przedstawiciel dzier¿awcy kolorowych jeziorek , który zapoznaù z aktualn¹ sytuacj¹ 
na kolorowych jeziorkach i poinformowaù, ¿e na parkingu jest kasa fiskalna jest   
systematycznie sprz¹tane i nie ma ¿adnych papierów. 
Na zapytanie radnych na komisji czy przybyùo koszy na �mieci zgodnie z wcze�niejszymi 
ustaleniami przedstawiciel odpowiedziaù , ¿e nie przybyùo nie zmieniono nic odno�nie wc 
Przedstawiciel nie miaù wiedzy  n/t organizowanych imprez  na kolorowych jeziorkach. 
Na pytanie czy firma nawi¹zaùa kontakty z Rudawskim Parkiem Krajobrazowym , który 
oferowaù pomoc dzier¿awcy,to równie¿ nie nast¹piùo. 
Radna przypomniaùa , ¿e Przedstawicielka Rudawskiego Parku Krajobrazowego, która 
uczestniczyùa w spotkaniu na jeziorkach w miesi¹cu czerwcu byùa zaskoczona brakiem 
kontaktu ze strony dzier¿awcy w kwestii udzielenia pomocy. 
Przedstawiciel dzier¿awcy byù zaskoczony negatywn¹ opini¹ Rady Gminy odno�nie obecnego 
stanu nieruchomo�ci i zostaù poinformowany, ¿e ostateczn¹ decyzjê w sprawie dalszej 
dzier¿awy podejmie Wójt Gminy. 
Komisja O�wiaty po zapoznaniu siê z wypowiedzi¹ przedstawiciela dzier¿awcy kolorowych 
stwierdziùa , ¿e  problemy s¹ w dalszym ci¹gu.     
Wójt Gminy  zaproponowaù  ¿eby do koñca miesi¹ca paêdziernika co tydzieñ sprawdzaã stan 
czysto�ci kolorowych jeziorek w ka¿d¹ �rodê. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  odczytaù tre�ã pisma Komitetu Inicjatywy Ustawodawczej 
dotycz¹cej projektu ustawy o zmianie ustawy z dnia 13 listopada 2003 r o dochodach 
jednostek samorz¹du terytorialnego, który zwróciù siê o udziaù w akcji zbierania podpisów 
pod obywatelskim projektem ustawy, która ma zapewniã przywrócenie 8 mld zùotych rocznie 
w naszych dochodach, zgodnie z decyzjami Zgromadzeñ Ogólnych Zwi¹zku Miast Polskich 
oraz Zwi¹zku Gmin Wiejskich RP. Zostaùy rozdane uczestnikom sesji plakaty , ulotki oraz  
wykazy obywateli którzy udzielaj¹ poparcia projektowi ustawy o zmianie ustawy z dnia 23 
listopada 2003 r o dochodach jednostek samorz¹du terytorialnego. 
Wójt Gminy uzupeùniaj¹c poinformowaù, ¿e jest to próba nacisku spoùecznego , bo od kilku 
lat Zwi¹zek  Gmin i Miast Wiejskich walczy o zwiêkszenia dofinansowania gmin o 
dodatkowe  �rodki tj. Natura 2000  
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podstawowej, gimnazjum  i oddziaùów przedszkolnych wraz z godzinami odjazdów 
autobusów szkolnych z  poszczególnych wsi. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Podziêkowaùa w imieniu Zarz¹du Zwi¹zku Emerytów i Rencistów soùtysom za 
zadeklarowana pomoc finansow¹ i wsparcie dziaùalno�ci  Zwi¹zku. 
Zaprosiùa do udziaùu w dziaùalno�ci wszystkich chêtnych. 
Zwróciùa siê do kierownika referatu wodoci¹gów i kanalizacji Urzedu Gminy informuj¹c \, ¿e 
na przestrzeni tygodnia czasu pùynêùa woda pod niskim ci�nieniem przypominaj¹ca herbatê w 
Wie�ciszowicach.  
W odpowiedzi kierownik poinformowaù, ¿e zapozna  siê z przyczynami takiego stanu rzeczy.  
Radna Zofia Siudak Ciechanowice 
Zaprosiùa chêtnych do udziaùu w projekcie Pt. Raz na ludowo� poprzez wyszukanie  osoby, 
które chciaùyby siê zaprezentowaã w tym festiwalu , który odbêdzie siê w dniu 23 wrze�nia o 
godzina 15.00. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic 
Poinformowaù,  ¿e w czasie trwania  dni Cheùmska Úl¹skiego zostaùa wyró¿niona wie� 
Ciechanowice . Zwróciù te¿ uwagê na  fakt ¿e organizowane Úwiêto Mleka przez Powiat 
zostaùo zorganizowane w tym samym dniu co Do¿ynki Gminne w  Marciszowie co 
uniemo¿liwiùo w  uczestniczeniu obu imprezach. 
Poinformowaù o zgùaszanej do Powiatu  dziurze naprzeciwko przystanku w Ciechanowcach 
koùo byùej sùodowni, co w dalszym ci¹gu pozostaje bez echa. 
W imieniu Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Dziaùania Kwiatu Lnu zachêciù wszystkich do 
udziaùu w konkursie na maùe projekty wdra¿anie  Lokalnych Strategii Rozwoju z limitem 
�rodków w wysoko�ci 327 708,25 zù z poprzedzone  bezpùatnym szkoleniem w dniu 18 
wrze�nia o godz.9.00 w Lubawce. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Poinformowaù , ¿e  sprawie organizacji w jednym dniu Úwiêta  Mleka i do¿ynek gminnych 
wypowiedziaù siê na ùamach Tygodnika Regionalnego. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Ustosunkowaù siê do sprawy organizacji w jednym dniu powy¿szych imprez przypominaj¹c, 
¿e od dawien dawna byùo tak ustalone, ¿ do¿ynki odbywaj¹ siê w dniu  1 wrze�nia dlatego  
uznaù, ¿e jest to dziaùanie wyj¹tkowe i bojkot ze strony Powiatu. Zwróciù siê do soùtysów o 
zaanga¿owanie organizowania do¿ynek, bo do¿ynki s¹ dla wszystkich i przypomniaù, ¿e 
odbywaùy siê one w niemal ka¿dej wsi w tym w Marciszowie czterokrotnie, które zawsze 
przygotowywane s¹ ju¿ od miesi¹ca kwietnia ka¿dego roku. Zaprosiù wszystkich na do¿ynki , 
które s¹ dla wszystkich ù¹cznie z zaprzyjaênionymi gminami czeskimi , które s¹ wpisane w 
projekt wspóùpracy na co jest te¿ dofinansowanie przybli¿yù kolejno�ã ich przebiegu.   
Nawi¹zaù do sprawy  zwalonych dwóch drzewach na drodze krajowej natychmiast zgùoszone 
do Powiatu jednak  sprawa do dzi� bez echa drzewa zwalone le¿¹ nie ruszone pomimo 
zaproponowanej pomocy ze strony Wójta. Tak jest te¿ ze wspóùpraca ma ka¿dej pùaszczyênie 
m.in.koszenie , okolica wodospadu w Marciszowie.W kontek�cie do¿ynek zwróciù siê do   
Rdana Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Zaprosiùa wszystkich do uczestniczenia w imprezie emeryckiej  w dniu 8 wrze�nia o 
godz.15.00.w Domu Kultury w Marciszowie. 
Innych spraw nie zgùoszono. 



W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy  Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                               Przewodnicz¹cy Rady Gminy      
Gra¿yna Dudczyk                                                                    Henryk Mazur 
 
  
 
 
   
    


